
  2024 

Protokoll fört vid styrelsemöte onsdag den 6 mars kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson (via telefon), Gunilla Nilsson, Lena Backström, Pether Öhlén, Linda 

Broman, Rolf Jonsson, Agneta Gidmark och Kerstin Widmark (via telefon). 

Förhindrad att närvara: Martin Adelgren Thorén. 

§ 7  Lena öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 8  Som ordförande valdes Lena och som sekreterare Gunilla. 

§ 9  Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor. 

§ 10 Som justeringsperson valdes Pether Öhlén.  

§ 11 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 12 Lena gick igenom klubbens ekonomi som för närvarande har ett minusresultat på 20 000 

kronor. 40 000 kronor är överfört från sparkontot till klubbens postgiro. Förfrågan från Agilityn om 

inköp av ett A-hinder bordläggs till nästa möte, då styrelsen behöver mer  information kring ärendet. 

§ 13 Skrivelser från distriktet har inkommit gällande fortbildning av instruktörer, bla inom sök och 

spår. Även har det inkommit en skrivelse angående en kostnadsfri föreläsning av Åke Nalisvaara i 

Klass Arena och en fortbildning av agilityinstruktörer för Christina Klingberg. Vem eller vilka som får 

åka på dessa fortbildningar ska utarbetas av Linda och Pether som kommer med ett förslag till nästa 

styrelsemöte. 

§ 14 Sektorernas rapporter: 

 Rally: Ny sektorsansvarig sökes eftersom Carina Norberg tänker avgå. Torbjörn kontaktar Carina i 

ärendet. 

Agility: Utbildningsönskemål se under inkomna skrivelser. 

Tävling: Laine kommer att hålla en informationsträff rörande de olika bruksgrenarna, två datum: 

19/3 eller 25/3. Anmälan via HBK´s facebooksida. 

Mental, tjänstehund: Inget att rapportera. 

HUS (kurs o utbildning): se under § 17. 

 Kök: Ingen förändring. 

  



Ungdom: Kristina Ström och Liselotte Pettersson planerar ungdomsverksamheten och har som 

förslag att dela upp i två grupper där Liselotte har sju till tolv-åringar och Kristina har tretton till 

tjugoåringar som får prova på olika grenar inom kursutbudet exempelvis rally, agility, allmänlydnad 

etc.  

Pether och Agneta kallar Kristina och Liselotte till ett samordningsmöte torsdag den 14/3. 

Anläggning: Inget att rapportera 

§ 15  Inga beslut är tagna via styrelsens smsgrupp.  

§ 16  En rättelse angående styrelsens förslag rörande reseersättningar. Hänvisas till protokoll fört 

den 4 januari under § 114 reseersättningar. Reseersättningar betalas ut till den instruktör som har 

mer än en mil till klubben med avdrag för den första milen enkel resa.  Om det sker resa om två mil 

till kursen får man ersättning för en mil. Detsamma gäller för återresan.  

§ 17  Gårdagens möte med instruktörer var synnerligen välbesökt ett möte med många bra idéer 

och livliga öppna diskussioner. Lena presenterade återigen planen kring rutinförändringar gällande 

kurser och hur vi på bästa sätt kan ta hand om den stora efterfrågan på bla valp- och 

allmänlydnadskurser. En kommunikatör/samordnare efterfrågas som håller koll på inkorgen, kollar 

kölistan, svarar på mail rörande utbildningsfrågor i samarbete med både instruktörer och styrelsen, 

en person som inte nödvändigtvis behöver vara instruktör. 

§ 18  Övriga frågor: 

Förfrågan från ”Näbbar och klor” som tidigare fått ja från styrelsen att sätta upp en reklamskylt på 

klubben, undrar när det kan ske. Rolf kontaktar dom att det beslutet kvarstår och det är bara att 

sätta igång. 

Annons i Yippie, Lena kollar kostnaden, tas upp igen vid nästa styrelsemöte. 

§ 19  Datum för nästa styrelsemöte. Onsdag den 3/4 kl 18.00. 

§ 20  Lena avslutade mötet och tackade för aktivt deltagande. 

 

 

 

 

Lena Backström  Gunilla Nilsson Pether Öhlén 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 

 

 


